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Styrelsemöte IFK Mariefreds innebandysektion 
2021-08-17

Närvarande: Martin Dahlén, Kerstin Furustig, Annelie Lundell,  Caroline Sebö, 
Marie Hillblom

Mötet öppnades.

Ekonomi:
216 000 kronor finns i sektionens kassa. Vi börjar den nya säsongen med 
stabil ekonomi.

Framåt kommer serieavgifter att betalas in, sektionsavgifter kommer att 
komma in.
Beslut finns att herrlaget betalar 1100 kr i sektionsavgift 2021/2022
Övriga spelare som är med i serier (07/08, 09/10) betalar 1100 kronor i 
sektionsavgift.
Övriga spelare som inte är med i serier betalar 700 kronor i sektionsavgift.

Sektionsavgifter ska vara inbetalda sista oktober.

Längre fram ska sektionen får in ersättning för domare och 
aktivitetsbidrag. Det är under kontroll och handlingar har lämnats in till 
kommunen.

I september/oktober kommer status för om aktiva spelare betalat in 
medlemsavgifter kollas av.

Träningschema/tider är bokade i hallen för hela säsongen. (Annelie 
Lundell ser över träningstider igen och eventuellt vissa justeringar).
Tider för matcher hela säsongen är bokade för ungdomslagen.
Alla tider för herrlagets matcher är inte bokade.

Laget P05/06 upphör. Alla tidigare deltagare i laget har fått mejl med 
erbjudanden om att fortsätta i herrlaget eller i P07/08-laget. 06:or som vill 
delta i herrlaget är egentligen för unga, men kommer att beviljas dispens 
av Sörmlands innebandyförbund.

Herrlaget har spelare på träning. Intresse från fler finns att haka på. 
Träningarna har varit igång tre veckor. Ledarstaben behöver påfyllning.

Laget P07/08 har fått tränaravhopp. 
Martin Dahlén och Annelie Lundell kallar lagledaren Marie Freij och 
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tränaren Benny till ett möte och vidare till föräldramöte för att försöka lösa 
tränarfrågan.
Hittills har det varit 17 spelare.
Första helgen i oktober startar seriespel.

Laget 09/10 har 16 spelare.
Ledare finns, men det finns ett intresse av att få stöd från äldre 
innebandyspelare som hjälptränare.

Laget 11/12 har 26 spelare.
Ledare finns, men någon till kan behövas.

Laget 13/14 har stabilt spelarantal.
Ledare finns.

Bollskolan sker söndagar, startar 3/10.

Möte för alla ledare kommer att hållas tisdag 24 augusti, kl 19.30 i 
Hammaren (och/eller digitalt för den som föredrar).
Martin Dahlén och Annelie Lundell deltar från styrelsen.

Alla som är verksamma som ledare måste gå grundutbildning för tränare.
Inbjudan har gått ut till innebandyns alla aktuella ledare.
6/11 Utbildning, steg 1 grön i Eskilstuna, 9 h kurs. (Det är andra steget 
efter grundutbildningen)

Mariefred har tre personer som ska gå domarutbildning.
Innebandysektionen bekostar utbildningen. I gengäld ska varje person 
döma en hemmamatch gratis.

Tänkta upptaktsträffen för innebandyn som var planerad till fredag 3 
september ställs in pga coronaläget. 

Ny klubbchef söks till IFK Mariefred. Sista ansökningsdatum är 31 augusti.

Annelie Lundell är inte längre med i Sörmlands innebandyförbunds 
styrelse. Avtackades på sommarens årsmöte.

Helgen 28-29/8 sker uttagning till distriktslaget. Två 05-spelare från IFK 
Mariefred kommer att delta.

Nytt möte tisdag 21 september kl 19.30, både lagledare och styrelse ska 
delta.

Vid protokollet



Marie Hillblom

Protokollet har granskats av Annelie Lundell


